
 

 

 

 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell: 

 

När jag läste Borås tidning lördagen den 30e november ser 
jag att samtal har förts med företaget som köpt Malmgården. 

Samtalen handlade om att ev bygga bostäder för äldre och 
kanske i kombination med en förskola enligt citat från Borås 
tidning. 

Jag som kommunstyrelsens vice ordförande har ingen aning 
om detta. Bollebygds politiska historia har präglats av 
samförstånd när det gäller saker som har bäring över 
mandatperioder, men så är det inte i Bollebygd nu. Det är 
inte första gången under året som oppositionen inte blivit 
inbjudna att föra kommunens talan. 

Min fråga är: 

Varför bjuder du inte in oss vice ordförande när du har div 
möten med externa parter? 
 

Lars-Erik Olsson (S) 


